
 

  

 23.11.2020פרוטוקול ישיבת מועצת האגודה 

אסתר פרידמן )יו"ר המועצה(, נתנאל פל )יו"ר האגודה(, נעמה   חברי מועצה נוכחים:
לשובר )סיו"ר האגודה(, מושיק לוי, אבישי ראובני, אופיר עדן, נעם כץ, ענבל פישמן,  

שי בורנשטיין,   , ויינברגמשה שלוסל, שילת שריקר, אלי פרידמן, איתי רוקח, הילה  
גילה בלוט, הודיה זרגרי, מעיין כליף, נוף משען, אביטל אברגל,  ל, 'אביטל אברג 

 נחמה שניידר, שירה מלכה.  

 מניין חוקי לפתיחת הישיבה.  

 19:37: פתיחת הישיבה

 : שלום לכולם, סדר היום נשלח לכולם במייל.  נתנאל בבקשה.  דמןיאסתר פר

 דמי הרווחה לאגודה העברת כספים של  .1

כספים של דמי הרווחה שהאוניברסיטה   - : נתחיל בנושא חשוב ומשמעותינתנאל
 אמורה להעביר לאגודה.  

נזכיר כי בשל הוראות המל"ג, בשל אי חתימת הסכם בין האגודה לאוניברסיטה על  
 ₪ לסטודנט.    334והם עומדים על  5%-גובה דמי הרווחה, דמי הרווחה ירדו השנה ב

ן שאין הסכם חדש, האוניברסיטה צריכה להעביר את הכספים במועדים של  בהינת
ההסכם הקודם )אוקטובר, חודש אחרי פתיחת שנה, ומרץ(. עם זאת, האוניברסיטה  

זה דבר מאוד חמור, כי זה מסכן  לא העבירה את הכספים עדיין, מכל מיני סיבות.  
של האגודה, ואנחנו גם  את פעילות האגודה. כרגע הנושא נמצא בדיון עם היועמ"ש 

 שוקלים לפנות למל"ג, לבית המשפט ולשר להשכלה גבוהה אלקין.  
 המצב הזה מונע מאיתנו לתת מתנות לסטודנטים של תש"פ ותשפ"א.  

אני אעדכן בהמשך איך פועלים, ואם זה נפתר. אם לא, זו מלחמת חורמה. זה קו  
 אדום.  

לא מקובל עלינו. הם גם לא  בלי קשר, הם ממשיכים להשתמש בכספים האלה וזה 
מחזירים את הכסף של שנה שעברה שנחסך )השאטלים למשל לא עבדו( וגם לא  

 מעבירים את הכסף של השנה.  

: צריך לשים לב שאנחנו מתקרבים לחנוכה, והמחלקות צריכות את  משה שלוסל
הכספים שלהם. צריך לשים לב לזה, כי אין לנו זמן לתהליכים ארוכים או לאיזה  

 ב. צריך לפעול מהר יותר.  מכת

: המצב ייסגר השבוע, לכאן או לכאן. לא יהיה מצב שפעילות האגודה תהיה  נתנאל
 בסכנה.  

   tomaxמערכת  .2

שהיא מערכת לניהול   האוניברסיטה החליטה להכניס את מערכת הטומקס נעמה: 
 בחינות, זה בגלל שהיו המון העתקות בתקופת מבחנים קודמת.  

 המערכת עובדת כך שסטודנט מוריד אותה למחשב ואז היא נועלת את המחשב.
האם מי שמפעיל את המערכת יכול להיכנס ולראות עוד דברים   -יש בעיות עם זה 

ה נשמרת ולא ברור מי  במחשב? בנוסף, צריך להראות למצלמה צילום תז וההקלט
 יכול להיחשף לזה.  



 

  

שאלנו את היועמ"ש של האגודה על הסיפור הזה של הפרטיות ואנחנו מחכים  
 לתשובות.  

 אנחנו בבירור בעד טוהר הבחינות אבל צריך לדעת שיש עניינים של פרטיות. 
ההבדל בין מערכת הזו לאחרות, שזו חובה להוריד אותה כדי להיבחן. ולא כמו  

 יה אחרת שאפשר לבחור אם להוריד או לא.  אפליקצ
: אנחנו עוד לא החלטנו מה דעתנו בנושא, וזה עוד בדיונים. אנחנו נפעל  נתנאל

 להבטיח את נושא הפרטיות.  
: האוניברסיטה צריכה גם לתת פתרון לסטודנט שיהיה לו בעיה טכנית או  נעמה

 שלא ירצה להכניס את המערכת למחשב שלו.  
: אנחנו נלמד את הנושא, נבין בדיוק את הנושאים של הפרטיות והנושאים  נתנאל

  -המשפטיים, ולפי זה נגבש את דעתנו. אם התשובות של הפרטיות יהיו מעורפלות
 לא נאפשר את הדבר הזה.  

: במכון לב הפסיקו את השימוש במערכת הזו, כי היו המון תקלות שגרמו  אלי
 ם לב לנקודה הזו.  לדחיות של מבחנים ועוד. צריך לשי

: זה לא יהיה כנראה גם בכל הפקולטות, אולי במקומות שהם רבי מלל. כרגע  נתנאל
הסיבה שהאוניברסיטה רוצה  אנחנו עושים פיילוט על מועדי ב' של סמסטר קיץ. 

להשתמש במערכת הזו, היא כי החברה שמספקת אותה כבר עובדת עם  
 האוניברסיטה במערכת של האינבר.  

חובת ההוכחה היא על האוניברסיטה, וחובת ההוכחה היא עכשיו ולא    -בכל מקרה
 אח"כ.  

 

 אישור תקציב האגודה לשנת תשפ"א: .3

 
התקציב הוא משוער, כי  : כרגיל אנחנו מאשרים תקציב לשנת הלימודים.  נתנאל

יש כל מיני שינויים, ותמיד הולכים על הצד הסקפטי. השנה מאשרים מאוחר כי  
 השנה היא חריגה ואנחנו לא יודעים מה יהיה.  
מצב הקורונה ונראה איך   מהבניגוד לעבר, בין הסמסטרים נשב שוב ונראה 

 התקציב יחולק. 

 התקציב מחולק לפי מחלקות האגודה.  
ירוט התקציב בחלוקה להכנסות והוצאות )התקציב זמין באתר  נתנאל מציג פ 

 האגודה 
 (.  ומצורף בהמשך המסמך כנספח   תקציב תשפאכאן: 

לאחר הצגת התקציב, הוצגו התנגדויות לסעיף שיפוץ הרחבת האגודה )בסך 
60,000 ₪  .) 

 הצביעו נגד הסעיף: מושיק לוי, שילת שריקר, אלי פרידמן.  
 

 החלטה: תקציב אגודת הסטודנטים לשנת תשפ"א אושר.  
 

 

https://www.bis.org.il/prdFiles/cmts/6683_225660_cmts_file.pdf


 

  

 

 

 ראובן לורנצי:  -אישור מינוי מנכ"ל חדש .4

 : כעת ראובן יציג את עצמו בפני חברי המועצה. אסתר
 **ראובן מציג את עצמו בפני חברי המועצה** 

 מעלה את אישור מינויו של ראובן לורנצי לתפקיד מנכ"ל המועצה.  אסתר:

 אין נמנעים 

 אין מתנגדים 

וכן   החלטה: אושר פה אחד מינויו של ראובן לורנצי לתפקיד מנכ"ל האגודה
 מורשה חתימה.  להיותו 

 : בהמשך נעדכן לגבי התקציב ומערכת הטומקס.  נתנאל

 *אסתר נועלת את הישיבה*  

 

 יו"ר מועצת אגודת הסטודנטים: 

 

 חבר מועצת אגודת הסטודנטים:  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

  

 

 



₪20,000.00

מחלקת ' השתתפות אוני

מעורבות סטודנטיאלית

₪156,000.00 שכירות אקדמון

₪36,000.00 החזר הלוואה בשן

₪64,000.00

סקר רמת הוראה 

השתתפות אוני

₪60,000.00 נחיתה רכה השתתפות אוני

₪50,000.00 מכירות פורים

₪5,000.00 שבת קמפוס

₪10,000.00 דייביט השתתפות דיקאנט

₪10,000.00

מודל אום השתתפות 

דיקאנט

₪40,000.00 חשמל שוכרים

₪40,230.00

- השתתפות אוניברסיטה

טקסים

₪620,000.00 יתרה

₪3,428,560.00 דמי חבר

הכנסות צפויות

4,539,790₪: סכום כולל



₪620,000.00 החזר מתנות תשפ

₪2,000.00 דואר

₪180,000.00 חשבון חשמל

₪3,000.00 בזק

₪49,140.00 ייעוץ משפטי
----------------------

₪4,095.00 רייטרנר

----------------------

₪20,000.00 טיפול משפטי נוסף
----------------------

 - רזרבה לריטרנר

----------------------

₪9,500.00 מים

₪2,000.00 אגרה רשם העמותות

₪380,000.00 מתנות תשפא

₪20,000.00 ארנונה

₪40,000.00 ביטוחים
----------------------

 - בעלי תפקידים ומבנה

----------------------

₪42,000.00 ניקיון
----------------------

₪3,500.00 תשלום חודשי

----------------------

₪50,000.00 בחירות

₪78,000.00 הפרשה לקופה משותפת
----------------------

₪6,500.00  אחוז מאקדמון50על בסיס 

----------------------

₪110,000.00 תשלום לפקולטה לצפת

₪10,000.00

דמי חבר להתאחדות 

הסטודנטים

הנהלה וכלליות



₪8,000.00 הכשרת עובדים

₪507,702.00 שכר הנהלה

₪250,000.00 החזר חוב לאוניברסיטה

₪6,000.00 קופה קטנה

₪19,305.00 ח"רו
----------------------

 - רייטינר

----------------------

₪5,000.00 מערכות

₪180,000.00 עתודה
----------------------

 - רזרבה

----------------------

₪442,027.00 חים ורכזים"שכר רמ

3,033,674₪: סכום כולל



₪64,000.00 סקר רמת הוראה
----------------------

 - השתתפות אוני

----------------------

₪15,000.00 ציוד השאלה

₪100,000.00 נחיתה רכה

₪30,000.00 מרתונים

₪30,000.00 'ד לסטו"שירות עו

₪20,000.00 bischoolסדנאות וסבסוד 

אקדמיה

259,000₪: סכום כולל



₪160,000.00 אירועים מקוונים

₪20,000.00 יריד התעסוקה

₪140,000.00 נשף פורים

₪20,000.00 שבתות קמפוס

₪55,000.00 טקסים

₪150,000.00 שבוע הסטודנט

₪15,000.00 ערבי מעונות

הפקות

560,000₪: סכום כולל



₪1,200.00 תא צבי

₪500.00 תא אם תרצו

₪800.00 תא יונה

₪500.00

מסדר - התא להשבת הבנים

הדר

₪2,000.00 מועדון פוליטיקאיות צעירות

₪3,000.00 מועדון פרו וומן

₪2,000.00 aepiמועדון 

₪120,000.00 מלגות

₪10,000.00 ח"קש
----------------------

 - הרצאות

----------------------

₪10,000.00 ימי עיון והתנדבות

₪23,000.00 דייבייט
----------------------

 - דייביט

----------------------

₪16,000.00 מודל אום

₪5,000.00 מועדונים ותאים נוספים

₪15,000.00 פרויקטים חברתיים

₪9,000.00 אוכלוסיות
----------------------

 - תמיכה באוכלוסיות שונות

----------------------

₪55,000.00 מערך נקודות הזהב
----------------------

 - מענקים למתנדבים בקהילה

----------------------

₪25,000.00 תמיכה נפשית

מעורבות סטודנטיאלית

298,000₪: סכום כולל



₪7,000.00 ערב מועצות

₪180,000.00 תקציב מועצות

נציגים

187,000₪: סכום כולל



₪9,000.00 אתר אינטרנט

₪10,000.00 סרטוני וידיאו

₪22,000.00 שירותי גרפיקה

₪8,500.00 הדפסות ופרסום שוטף

₪5,616.00 ניוזלטר

פרסום ודוברות

55,116₪: סכום כולל



₪60,000.00 אולם אגודה
----------------------

 - הפיכתו לחלל למידה

----------------------

₪30,000.00 שימור חדרי רווחה

₪12,000.00 קפה אמון

₪45,000.00 תחזוקה ורכש כללי

תפעול

147,000₪: סכום כולל


